

LEISTUNGSERKLÄRUNG
Gemäß Anhang III der Verordnung (EU) Nr. 305/2011
Declaration of Performance
According to Annex III of Regulation (EU) no. 305/2011

Dokument-Nr. **CPR 17070690**
Document-no

1. Eindeutiger Kenncode des Produkttyps **KHC 32-100 RL**
Unique identification code of the product type

2. Verwendungszweck **Elektrizitätsversorgung und Kommunikation in Gebäuden und anderen Bauwerken, mit dem Ziel, die Entstehung und Ausbreitung von Feuer und Rauch zu begrenzen.**
Usage **Supply of electricity and communications in buildings and other civil engineering works with the objective of limiting the generation and spread of fire and smoke.**

3. Hersteller **transmedia GmbH**
Manufacturer **Profilstr. 11**
D-58093 Hagen

4. System zur Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit
System of assessment and verification of constancy of performance

System 4

5. Diese Leistungserklärung betrifft ein Bauprodukt, das von der harmonisierten Norm EN 50575:2014 + A1:2016 erfasst ist.
This Declaration of Performance concerns a construction product which is covered by the harmonized standard EN 50575:2014 + A1:2016.

6. Produktzertifizierungsstelle
Product certification body

7. Erklärte Leistung
Declared Performance

Wesentlich Merkmale <i>Essential characteristics</i>	Leistung <i>Performance</i>	Harmonisierte technische Spezifikation <i>Harmonized technical standard</i>
Brandverhalten <i>Reaction to fire</i>	F_{ca}	EN 50575:2014 + A1:2016
Freisetzung von gefährlichen Stoffen <i>Release of hazardous substances</i>	NPD	

8. Die Leistung des vorstehenden Produkts entspricht der erklärten Leistung/den erklärten Leistungen. Für die Erstellung der Leistungserklärung im Einklang mit der Verordnung (EU) Nr. 305/2011 ist allein der obengenannte Hersteller verantwortlich.
The performance of the product identified above is in conformity with the set of declared performance/s. This declaration of performance is issued, in accordance with Regulation (EU) No 305/2011, under the sole responsibility of the manufacturer identified above.

Unterzeichnet für und im Namen des Herstellers von:
Signed for and in name of the manufacturer by:

Hagen, 06.07.2017
 Transmedia Kabelverbindungen GmbH
 QC

i.A. E. Rosenzweig

